
Geen UIT-pas voor personen met beperking (EDC-kaart)
Eindelijk werd ook in Sint-Gillis-Waas de UIT-pas ingevoerd.  De UIT-pas is een voordeelkaart die deelname aan vrijetijds-
activiteiten stimuleert. Mensen in armoede hebben met de UIT-pas ook recht op het kansentarief. De N-VA pleit daar al 
jaren voor. 

“Echter, het college van burgemeester en schepenen geeft personen met een beperking niet auto-
matisch recht op de UIT-pas met kansentarief. Dat betreuren we, alsof mensen met een handicap 
al geen drempels -letterlijk en figuurlijk- genoeg hebben” stellen raadsleden Koen Daniëls en Denis 
D’Hanis. N-VA Sint-Gillis-Waas stelde voor om toch een UIT-pas met kansentarief te geven aan 
personen met een beperking als zij die aanvragen bij het bijzonder comité sociale dienst.

PFOS-vervuiling: Gemeentebestuur loopt feiten 
achterna en laat bewoners in het ongewisse
N-VA-fractievoorzitter en ondervoorzitter van de parlementaire PFOS-onderzoekscommissie Koen Daniëls vraagt al sinds eind 
2022 naar een analyse van de Kokkelbeek. Die beek loopt langs het vroegere containerpark en de stortplaats in de Kattestraat en 
Reepstraat. Telkens werd dat door het college van burgemeester en schepenen weggewuifd.

“Op 20 februari 2023 waren er al resultaten gekend 
van een zware normoverschrijding van de grond op de 
stortplaats in de Kattestraat. Voor PFOS tot twaalf keer, 
voor PFAS tot acht keer hoger. In Beveren werden de 
werken aan de N70 stilgelegd voor een overschrijding 
van 0,4 keer de norm. Nu spreken we van veelvouden”, 
stelt Daniëls. 

“Het college van burgemeester en schepenen besloot 
om niks te doen. Geen afrastering, geen waarschu-
wingsborden, geen bescherming van de werknemers, 
geen grondstalen in de tuinen van de omwonenden, 
niets. Meer zelfs, de grondwerken bleven doorgaan 
en het PFOS-stof bleef opwaaien van het terrein. De 
N-VA vindt dat onbegrijpelijk en schuldig verzuim ten 
opzichte van de wijk Het Hol.

Pas op 24 april, twee maanden later, werden de ge-
meenteraadsleden op de hoogte gebracht in een be-
sloten commissie waarbij er gesteld werd dat niemand 
daarover iets naar buiten mocht brengen. “Wanneer 
de N-VA het gemeentebestuur de kans gaf om tijdens 
de gemeenteraad van 27 april de resultaten bekend te 
maken, zwegen ze in alle talen”, zegt Daniëls misnoegd. 
Het is maar onder druk van de N-VA dat het college 
van burgemeester en schepenen in mei de buurt-
bewoners inlichtte.”

De N-VA vraagt dat er grond, 
put-, pomp- en grondwater 
wordt onderzocht bij 
bezorgde buurtbewoners.”

Sint-Gillis-Waas

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Meerdonk
De Klinge
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Weg met de pestpaaltjes op ‘t Kalf
Bij het in- en uitrijden van de Klingedijkstraat 
werden vakken met paaltjes geplaatst om het verkeer 
te vertragen en zo de veiligheid te verhogen. Het 
tegengestelde is realiteit. 

Auto’s versnellen al slalommend om de tegenlig-
ger voor te zijn. Fietsers worden in de goot tegen de 
borduur geduwd. Piepende remmen en toeterende 
bestuurders zorgen voor lawaai, dag en nacht. Tijdens 
de werkzaamheden aan de N403 verdwenen de paaltjes 
even, tot ieders tevredenheid. 

Volksvertegenwoordiger Koen Daniëls en gemeente-
raadslid Denis D’Hanis, bewoner van de wijk, 
analyseerden de toestand. Zij vragen in de plaats betere 
handhaving van de vijftig kilometer per uur in het 
woongedeelte en verkeersbegeleiding bij de start en het 
einde van de schooldag.

Jeugdhuis gebruiken door en voor de jeugd
‘Jeugdhuis’. Het woord zegt het zelf. Een huis voor de jeugd. Na jaren stil-
stand werd er nieuw leven geblazen in het jeugdhuis. 

De VZW ’t Een en ’t Ander, in handen van een oud-schepen en een 
horeca-uitbater, maakt gratis gebruik van het jeugdhuis en van het schutters-
huisje. Die vzw organiseert activiteiten, wat een goede zaak is, en regelt de 
verhuur van het jeugdhuis. We stellen echter vast dat er weinig jeugd-
activiteiten plaatsvinden en dat die soms geannuleerd worden door de VZW 
ten voordele van hun eigen activiteiten zoals private verjaardagsfeesten of 
koffietafels. Ook kunnen er vragen gesteld worden bij de toewijzing aan de 
VZW en de concurrentievervalsing ten aanzien van andere horecazaken. De 
N-VA roept op om jeugdactiviteiten voorrang te geven in het jeugdhuis en 
alle horeca op gelijke voet te behandelen.

Scherm de gracht aan basisschool De Zandloper af
Vlak bij de ingang van basisschool De Zandloper in 
Sint-Pauwels werd een wadi (gracht-vijver) aangelegd. 
Die wadi hee�  steile, glibberige oevers en het water 
staat er bijna zestig centimeter hoog. 

“Dat zorgt voor gevaarlijke situaties. Jonge kinderen 
geraken niet op eigen kracht uit de wadi, mochten ze erin 
vallen”, schetsen gemeenteraadslid Hans Burm en fractie-
voorzitter Koen Daniëls. “De aanwezigheid van banken 
om gezinnen aan te trekken, roept op tot nadenken over 
de veiligheid. Er zal maar eens even een kind aan de aan-
dacht ontsnappen”, vullen bestuursleden Dirk Steenssens 
en Marc De Meulenaere aan. Daarom deed Hans Burm 
op de gemeenteraad het constructieve voorstel om het 
waterniveau te verlagen of een omheining te voorzien om 
zo de veiligheid voor kinderen te verhogen. Helaas gaat 
het college van burgemeester en schepenen niet in op dat 
voorstel.

Koen Daniëls, Marc De Meulenaere, Dirk Steenssens en Hans Burm

sint-gillis-waas@n-va.be



Dierenasielen in Sint-Gillis-Waas krijgen hulp bij energiefactuur
Twee dierenasielen in onze gemeente, Ezelopvangcentrum Anegria en Kattenopvang Heartbeat, krijgen meer dan vij� ien-
duizend euro extra steun van Vlaams minister van Dierenwelzijn Ben Weyts om tegemoet te komen aan de gestegen 
energiekosten. 

“We zijn tevreden dat minister Weyts bovenop de structurele steun een extra tussenkomst voorziet”, reageert de N-VA-fractie. “Maar 
nog belangrijker is dat mensen zich informeren en beseffen dat een (huis)dier tijd en geld vraagt zodat er zo weinig mogelijk dieren 
in asielen komen.”

Meer geldautomaten nodig
Op voorstel van de N-VA in de gemeenteraad wordt aan de 
federale regering gevraagd om naast neutrale automaten ook 
geldautomaten in handelszaken toe te staan, zoals ook in andere 
landen het geval is. Die kan de handelaar zelf vullen. Nu is het 
niet toegelaten dat niet-beveiligingsfirma’s automaten vullen.

Inwoners en lokale handelaars in onze gemeente en deelgemeenten 
zien met lede ogen aan hoe geldautomaten verdwijnen. De N-VA 
stelde voor om aan de federale regering toelating te vragen voor 
geldautomaten in handelszaken.  Lokale handelaars die geen bank-
automaten in de buurt hebben, lijden daaronder. Een deel van hun 
lokale klanten gaat cash afhalen in een andere stad of gemeente en 
blijven daar in de buurt inkopen doen en horeca bezoeken. Zak-
geld geven aan (klein)kinderen is moeilijk zonder bankautomaten. 

Behoud begraafplaatsen en voorzie actie 
tegen vandalisme
Er werd een lijst opgemaakt met graven die als erfgoed worden beschouwd. Als 
gevolg daarvan moet de gemeente de graven voor vij� ig jaar onderhouden en 
beschermen. 

“Sommige graven hebben een rijke geschiedenis en bepaalde overledenen hebben 
een speciale betekenis voor onze deelgemeenten”, stelt gemeenteraadslid Denis 
D’Hanis. “Dat betekent ook dat we de graven moeten behouden in plaats van er 
een fietspad of ontspanningszone van te maken.” Daarnaast wordt er regelmatig 
vandalisme gepleegd op de verschillende begraafplaatsen. “Dat is geen nieuw 
fenomeen. De N-VA deed al het voorstel om camera’s te plaatsen om de veiligheid 
te verhogen. Cd&v, Vooruit en Groen blijven zich daartegen verzetten. Maar ze 
komen zelf niet met een doeltreffende oplossing”, besluit D’Hanis.

Denis D’hanis

www.n-va.be/sint-gillis-waas 



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister van Financiën
Matthias Diependaele

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


